

1. Campaign Period

The campaign will run from 10 December 2025 to 10 June 2026 (the "Campaign Period").

2. Eligibility

- The Campaign is open to all Customers who apply for and receive any personal finance availed from Kuwait Finance House B.S.C (closed) (the "Bank" or "KFH") with salary transfer during the Campaign Period with a new or additional financing availed with a minimum of BHD (7000) (an "Eligible Personal Finance").
- The Campaign is applicable to both new and existing customers of the Bank who obtain Eligible Personal Finance.
- The Bank's (including its subsidiaries and affiliated entities) employees, directors, and their immediate family members (spouses, children and parents) and outsourced employees (the "Ineligible Subjects") shall not be eligible to enter the Campaign nor win the below mentioned prizes draws.
- In the event any Ineligible Subject wins the prizes draw, the Bank shall reserve the right to refrain from delivering the prizes money and shall accordingly conduct another draw to determine the eligible winner in accordance with the approvals obtained from the Ministry of Industry and Commerce (the "MOIC").
- All draws shall be held under the supervision of representatives of the Bank's internal and external auditors and the MOIC. Unless otherwise stated under these Terms and Conditions and any applicable laws and regulations, the result of the draw is final.
- Subject to applicable laws, all winners are required to collect their prizes within a maximum period of six months from the prizes announcement date. If the Customer did not receive its prizes within six (6) months, the Bank will have the right to deposit the prizes with MOIC.
- In the event of the winner's death before the prize is delivered, the prizes shall be held in the Bank's custody for a period not exceeding six (6) months from the date of death to enable the heirs to provide the Bank with evidence of the death, including but not limited to, the necessary deed of inheritance, deceased person's death certificate and having all the heirs attend before the Bank or their relevant authorized person. During the six months custody of the prize the MOIC shall be provided with constant updates on the transfer of the prize to the heirs. If the heirs are not able to meet the Bank's requirements before the aforesaid period, the Bank will have the right to deposit the prizes with the Ministry of Justice, Islamic Affairs and Waqf in the heirs' names or comply with any respective instructions or orders as may be received by any relevant authorities as may be required.

3. Raffle Draw

- Three luxury cars will be awarded through a raffle draw conducted under the supervision of the MOIC as specified below.

1. فترة الحملة

تبدأ الحملة من تاريخ 10 ديسمبر 2025 وتنتهي في 10 يونيو 2026 ("فترة الحملة").

2. الأهلية

- الحملة مفتوحة لجميع العملاء الذين يتقدمون بطلب للحصول على تمويل شخصي ويتم صرفه من بيت التمويل الكويتي ("البنك") مع تحويل الراتب خلال فترة الحملة وذلك من خلال تمويل جديد أو إضافي يحد أدنى قدره (7,000) دينار بحريني ("التمويل الشخصي المؤهل").

هذا الحملة تشمل جميع عملاء البنك الحاليين والجدد الذين يحصلون على تمويل شخصي مؤهل.

- لا يحق لموظفي البنك (بما في ذلك الشركات التابعة والكيانات المرتبطة)، وأعضاء مجلس الإدارة، وأفراد أسرهم العباشرين (الزوج/الزوجة، والأبناء، والوالدين)، والموظفين المتعاقدين من الخارج (ويشار إليهم بـ "الأطراف غير المؤهلة") المشاركة أو الفوز في السحب على الجوائز العشار إليها أدناه.

في حال فوز أحد الأطراف غير المؤهلة، يحتفظ البنك بالحق في الاقتراض عن تسليم الجائزة، وسيتم إجراء سحب جديد لتحديد الفائز المؤهل وفقاً للموافقات الصادرة من وزارة الصناعة والتجارة.

تُجرى جميع السحب على الجوائز تحت إشراف ممثلين من مدققي البنك الداخليين والخارجيين ووزارة الصناعة والتجارة. ما لم يُنص على خلاف ذلك في هذه الشروط والأحكام وأي قوانين ولوائح معمول بها، فإن نتيجة السحب نهائية.

وفقاً للقانون المعمول به، يتعين على الفائزين استلام جوائزهم خلال فترة لا تتجاوز ستة (6) أشهر من تاريخ إعلان الجائزة. وفي حال عدم استلام الجائزة خلال هذه الفترة، يحق للبنك إيداع الجائزة لدى وزارة الصناعة والتجارة.

في حالة وفاة الفائز قبل تسليم الجائزة، سيحتفظ البنك بالجائزة لمدة لا تتجاوز ستة (6) أشهر من تاريخ الوفاة، وذلك لتمكين الورثة من تقديم ما يثبت الوفاة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، الفريضة الشرعية، وشهادة وفاة المتوفى، وحضور جميع الورثة أمام البنك أو من ينوب عنهم قانوناً. خلال فترة السنة أشهر التي تكون فيها الجائزة في حيازة البنك، سيتم تزويد وزارة الصناعة والتجارة بتحديثات مستمرة بشأن إجراءات تمويل الجائزة إلى الورقة. وإذا لم يتمكن الورثة من استيفاء متطلبات البنك خلال الفترة المذكورة، يحق للبنك إيداع الجائزة لدى وزارة العدل والشؤون الإسلامية والأوقاف بأسماء الورثة أو الامثل لكي تتعليمات أو أوامر صادرة من الجهات المختصة حسب ما يقتضيه الحال.

3. السحب على الجوائز

سيتم منح ثلاثة سيارات فاخرة من خلال سحب يُجرى تحت إشراف وزارة الصناعة والتجارة، وفقاً لما يلي.

- The draw date will be announced following the end of the Campaign Period in coordination with MOIC.
- KFH reserves the right to modify the draw date subject to MOIC approval.

4. Entry Criteria

- Each approved and disbursed Eligible Personal Finance during the campaign period qualifies one entry into the raffle.
- Multiple entries are allowed for customers with multiple disbursed Eligible Personal Finance(s).
- Eligible Personal Finance(s) which are canceled or settled before the draw date will not qualify.

5. Prizes

- Prizes are non-transferable and cannot be exchanged for cash or other benefits.
- KFH reserves the right to substitute prizes with an alternative luxury vehicles of equal or greater value if necessary.
- KFH is not responsible for any taxes, registration, or insurance costs associated with the prizes which shall be deemed the sole responsibility and liability of the respective winner of the prizes.

6. Compliance

- All raffle procedures will comply with MOIC regulations.
- The Bank reserves the right to disqualify any participant found to be in breach of these terms or engaging in fraudulent activity.

7. Notification of Winners

- Winners will be contacted via their registered contact details as provided in the Bank's records.
- If a winner cannot be reached within (14) days, KFH reserves the right to select an alternate winner.
- The Bank reserves the right and the Customer consents to use winners' name, and photographs in all current/future promotional, advertising campaigns and/ or marketing material.

8. Liability

- KFH shall not be liable for any loss, damage, or injury incurred by winners in connection with the use of the prizes.
- KFH is not responsible for any technical issues, delays, or errors in campaign participation.

- سيتم الإعلان عن تاريخ السحب بعد انتهاء فترة الحملة بالتنسيق مع وزارة الصناعة والتجارة.

- يحتفظ بيت التمويل الكويتي بالحق في تعديل تاريخ السحب بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.

4. شروط الدخول

- كل طلب تمويل شخصي مؤهل يتم الموافقة عليه وصرفه خلال فترة الحملة يعتبر دخولاً واحداً في السحب.
- يسعى بعده المشاركون للعملاء الذين لديهم أكثر من طلب تمويل شخصي مؤهل مصروف.
- الطلبات التي يتم إلغاؤها أو تسويتها قبل تاريخ السحب لا تعتبر مؤهلة.

5. الجوائز

- الجوائز غير قابلة للتحويل ولا يمكن استبدالها نقداً أو بأي مزايا أخرى.
- يحتفظ البنك بالحق في استبدال الجوائز بسيارات فاخرة أخرى ذات قيمة متساوية أو أعلى إذا اقتضت الضرورة.
- لا يتحمل البنك أي مسؤولية عن الضرائب أو رسوم التسجيل أو تكاليف التأمين المرتبطة بالجائزه والتي تعتبر مسؤولة والتزاماً حصرياً على الفائز بالجائزه.

6. الامتثال

- سيتم تنفيذ جميع إجراءات السحب وفقاً للوائح وزارة الصناعة والتجارة.
- يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي مشارك ثبت مخالفته لهذه الشروط أو تورطه في أي نشاط احتيالي.

7. إخطار الفائزين

- سيتم التواصل مع الفائزين عبر بيانات الاتصال المسجلة لدى البنك.
- إذا تعذر الوصول إلى الفائز خلال (14) يوماً، يحتفظ البنك بالحق في اختيار فائز بديل.
- يحتفظ البنك بالحق، ويوافق العميل، على استخدام أسماء الفائزين وصورهم في جميع الحملات الترويجية والإعلانية والمواد التسويقية الحالية والمستقبلية.

8. المسئولية

- لا يتحمل البنك، أي مسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو إصابة يتكبدها الفائزون نتيجة استخدام الجائزه.
- لا يتحمل البنك مسؤولية أي مشاكل تقنية أو تأخير أو أخطاء في المشاركة في الحملة.

9. General Conditions

- Subject to obtaining the requisite approvals from the MOIC, the Bank reserves the right to amend these terms and conditions or details of the Campaign at any time at its sole discretion. The Bank shall publish through any of its available channels any amendments to the applicable terms and conditions to its customers.
- The Bank shall be required to store, collect and process the Customer's personal data, and may transfer such personal data to its subsidiaries and authorized third parties for the purpose of conducting the Campaign and contacting the winners of the prizes. Notwithstanding any law, regulation or order from any governmental or regulatory authority of the Kingdom of Bahrain which provide otherwise, each Customer retains the right to withdraw their consent to the Bank publishing their personal data or to request that certain information is omitted.
- The Campaign and related process are subject to the Bank's "Terms and Conditions for Banking Services" in which all of its terms shall be expressly incorporated into these Terms and Conditions, and all other applicable rules and regulations.
- Participation in the Campaign constitutes acceptance of these Terms & Conditions.
- KFH's decision on all matters related to the Campaign is final and binding.
- In the event of any conflict between the Arabic and English texts, the Arabic text shall prevail.
- These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Kingdom of Bahrain to the extent that such laws do not conflict with the rules and principles of Shari'a.

9. الشروط العامة

- رهنًا بالحصول على الموافقات الالزمة من وزارة الصناعة والتجارة، يحتفظ البنك بالحق في تعديل هذه الشروط والأحكام أو تفاصيل الحملة في أي وقت وفقًا لتقديره المطلق. وسيقوم البنك بنشر أي تعديلات على الشروط والأحكام المعتمد بها من خلال أي من قنواته المتاحة للعملاء.

سيقوم البنك بجمع وتخزين ومعالجة البيانات الشخصية الخاصة بالعميل، ويجوز له نقل هذه البيانات الشخصية إلى الشركات التابعة له والأطراف الثالثة المصرح لها، وذلك لغرض تنفيذ الحملة والتواصل مع الفائزين بالجوائز. وبغض النظر عن أي قانون أو لائحة أو أمر صادر عن أي جهة حكومية أو تنظيمية في مملكة البحرين ينص على خلاف ذلك، يحتفظ كل عميل بالحق في سحب موافقته على قيام البنك بنشر بياناته الشخصية أو طلب حذف بعض المعلومات.

تُخضع الحملة والإجراءات المرتبطة بها لـ "الشروط وأحكام للخدمات المصرفية" الخاصة بالبنك، والتي تُعتبر جميعًا جزءًا لا يتجزأ من هذه الشروط والأحكام، بالإضافة إلى جميع القوانين واللوائح المعتمد بها.

تُعد المشاركة في الحملة قبولاً صريحاً لهذه الشروط والأحكام.

يعتبر قرار البنك بشأن جميع الأمور المتعلقة بالحملة نهائياً وملزاً.

في حال وجود أي تعارض بين النص العربي والنص الإنجليزي، يُعتد بالنص العربي.

تُخضع هذه الشروط والأحكام وتنفس وفقاً لقوانين مملكة البحرين، بشرط ألا تتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية.